

Date: 29/03/2020

Reference: DHA/OUT/2020/0001374



## تعميم خارجي External Circular

الموضوع: الكوادر المهنية العاملة في قطاع الرعاية الصحية -إمارة دبي  
Subject: Medical Workforce at Healthcare Sector – Emirate of Dubai

**To: all health facilities & health professionals in private health sector -Dubai:**

**إلى: جميع المنشآت الصحية والمهنيين الصحيين بالقطاع الصحي الخاص - دبي:**

Dubai Health Authority extends its thankfulness and appreciation for the relentless support and cooperation provided by its strategic partners in the health sector especially in the current stage that requires concerted efforts and capabilities to address the coronavirus – COVID -19. Furthermore, for ensuring the preparedness of health facilities and their full capacity to manage cases of the coronavirus COVID-19, herein DHA would like to point out the following:

تتقدم هيئة الصحة بدبي بالشكر والتقدير للدعم المستمر والتعاون المقدم من قبل شركائها الاستراتيجيين في القطاع الصحي خاصة في المرحلة الراهنة التي تستلزم تضافر الجهود والإمكانات للتصدي لانتشار فيروس كورونا المستجد والمعروف عالمياً بـ COVID-19 ، ولضمان الحفاظ على استمرارية الجاهزية التامة للمنشآت الصحية وبكامل طاقتها لإدارة حالات فيروس كورونا المستجد COVID-19 ، تود الهيئة التنويه الى الاتي:

- Retain the existing healthcare workforce at healthcare sector (including doctors, nursing and allied health).
- Therefore, health facilities are requested to refrain from accepting resignations of healthcare staff, being the main front line in fighting the pandemic.
- All health facilities are expected to comply with the above

- الإبقاء على الكوادر المهنية الموجودة على رأس العمل حالياً في قطاع الرعاية الصحية (ويشمل ذلك الأطباء، التمريض والمساعدين المهنيين).
- وعليه، يرجى من المنشآت الصحية عدم قبول استقالات الكوادر المهنية المذكورة ، كونهم الخط الاول والرئيس لإدارة الحالات والسيطرة على المرض
- على المنشآت الصحية التقيد والالتزام بما ورد أعلاه

The circular is for implementation from the date of issuance and until further notice

يسرى العمل بهذا التعميم اعتباراً من تاريخ صدوره وحتى اشعار اخر

With Regards- DHA

مع تحيات - هيئة الصحة بدبي